
  

Leef met kracht en moed! 

 

Je bent nooit alleen. Of je nu 1 dag of 30 

jaar christen bent, deze waarheid staat 

stevig vast voor wat het leven ons dan ook 

voor uitdaging brengt. Leer hoe je Gods 

hulp effectief kunt omarmen met dit 

leesplan. Afkomstig uit het boek: “Out of 

This World: A Christian’s Guide to Growth 

and Purpose” van David J. Swandt 
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“Je bent nooit alleen” 

 

Men zegt vaak dat het leven bestaat uit 

een aantal pieken en dalen, hoopvolle 

tijden van geluk vermengd met seizoenen 

van moeite en twijfel. Het leven is geen 

stabiele klim naar de top; het is eerder een 

reis die bestaat uit bergtoppen en diepe 

valleien. Voor iedereen geldt, of je nu 

gelooft of niet, dat je door een leven van 

ups en downs gaat.  

 

Maar als christenen bezitten we de 

ongelooflijke belofte van God dat we nooit 

alleen de valleien in hoeven te gaan. Hier 

zijn Zijn bemoedigende woorden voor ons:  

 

“Wees sterk en moedig, wees niet 

bevreesd en schrik niet voor hen terug, 

want het is de HEERE, uw God, Die met u 

meegaat. Hij zal u niet loslaten en u niet 

verlaten.” Deuteronomium 31:6 

 

Hoe je het ook wendt of keert, we hebben 

Gods aanwezigheid nodig, zowel in de 

seizoenen van moeilijkheden als in de 



seizoenen van succes. Wanneer we weten 

dat God met ons is, kunnen we elke 

uitdaging in het leven zien als een opstapje 

naar succes, in plaats van een afdaling 

richting wanhoop.  

 

Er is geen berg te hoog, noch vallei te diep 

voor God om ons te ontmoeten. Het maakt 

niet uit wat onze omstandigheden zijn, God 

is trouw en Hij is altijd bij ons!   

 

  



   

“God kwam naar jou toe!” 

 

De belofte van het eeuwige leven is het 

resultaat van Gods toenadering tot ons en 

niet van de zoektocht van de mens naar 

God, Die ergens ver weg verstopt zat.  

 

God heeft ons vanaf het begin van de tijd 

al lief met een onvoorwaardelijke, 

eeuwigdurende liefde. Zijn originele 

bedoeling was om een krachtige en 

levendige relatie met ons allemaal te 

hebben. Maar toen Adam en Eva God 

ongehoorzaam waren in de hof van Eden, 

wierp hun zonde een barrière op tussen 

ons en God. We werden voor eeuwig van 

Hem gescheiden.  

 

In plaats van dat Hij zou toelaten dat we 

van Hem gescheiden zouden blijven, heeft 

God een perfect plan in gang gezet om 

alles te herstellen – een plan dat gedreven 

is door Zijn oneindige liefde en genade 

voor ons. Het doel van Zijn plan is om zelfs 

de meest intieme aspecten van Zijn relatie 



met de mens te herstellen zoals het ooit 

was voordat Adam en Eva zondigden.  

 

Meer dan 2000 jaar geleden zond God Zijn 

Zoon naar de aarde om de barrière die de 

zonde had opgeworpen weg te nemen en 

verlossing te brengen voor iedereen.  

 

“Want zo lief heeft God de wereld gehad, 

dat Hij Zijn eniggeboren Zoon gegeven 

heeft, opdat ieder die in Hem gelooft, niet 

verloren gaat, maar eeuwig leven heeft. 

Want God heeft Zijn Zoon niet in de wereld 

gezonden opdat Hij de wereld zou 

veroordelen, maar opdat de wereld door 

Hem behouden zou worden.” Johannes 

3:16-17 

 

Door Zijn dood en opstanding, heeft Jezus 

de volledige prijs voor ons betaald voor de 

straf die de zonde met zich meebracht en 

heeft Hij de barrière tussen ons en God 

weggenomen. Deze vergeving is voor 

iedereen die Hem simpelweg aanneemt als 

zijn of haar Redder.  

 

Maar dit was nog maar het begin. Voordat 

Jezus Zijn tijd op aarde voltooide om bij 



Zijn Vader in de hemel te zijn, beschreef 

Hij aan Zijn discipelen een ander belangrijk 

element van Gods bredere plan om de 

hele mensheid te herstellen voor Zichzelf:  

 

“In het huis van Mijn Vader (de hemel) zijn 

veel woningen; als dat niet zo was, zou Ik 

het u gezegd hebben. Ik ga heen om een 

plaats voor u gereed te maken. En als Ik 

heengegaan ben en plaats voor u 

gereedgemaakt heb, kom Ik terug en zal u 

tot Mij nemen, opdat ook u zult zijn waar Ik 

ben.” Johannes 14:2-3 

 

God zond Jezus niet alleen om de barrière 

van de zonde weg te nemen, maar ooit 

komt er een dag dat Jezus terugkomt om 

alle gelovigen “thuis” te brengen bij Hem, 

voor eeuwig.   

 

  



 

“De Ambassadeur van de hemel – de 

Heilige Geest” 

 

Een ambassadeur is een officiële 

vertegenwoordiger van een overheid, die 

gestuurd is om te leven onder een andere 

bevolking, om een missie van vrede en 

welwillendheid te volbrengen. Hij vervult 

zijn taken met de autoriteit, vrijgevigheid en 

de middelen van de overheid die hij 

vertegenwoordigt. Met het grote 

vertrouwen dat hij krijgt, bereikt hij met 

waardigheid volledig zijn doel. 

 

In veel opzichten lijkt de missie van de 

Heilige Geest op die van een ambassadeur 

van de hemel. De Heilige Geest 

belichaamt alle autoriteit, macht en de 

middelen van God, en Hij uit en onthult 

Gods liefde aan iedere persoon op aarde 

door Zijn aanwezigheid en Zijn werk.  

 

Toen Jezus’ tijd met Zijn discipelen bijna 

tot een einde kwam, vertelde Hij hun dat ze 

niet alleen zouden worden gelaten nadat 

Hij weg zou gaan. Hij vertelde hun dat er 



Iemand zou worden gezonden in Zijn 

plaats om met hen te zijn, om hen te 

sturen, te onderwijzen, te troosten en te 

leiden – de Heilige Geest.  

Jezus zei:  

 

“Maar Ik zeg u de waarheid: Het is nuttig 

voor u dat Ik wegga, want als Ik niet 

wegga, zal de Trooster niet naar u toe 

komen; maar als Ik heenga, zal Ik Hem 

naar u toe zenden.” Johannes 16:7 

 

Nadat Jezus’ werk op aarde was voltooid, 

zond Hij de Heilige Geest om met ons te 

zijn in Zijn plaats totdat Hij weer terug zal 

komen. De Heilige Geest geeft sturing, 

leiderschap, troost en raad over onze 

levens. Jezus beschrijft de Heilige Geest 

als volgt aan Zijn discipelen: 

 

“Maar de Trooster, de Heilige Geest, Die 

de Vader zenden zal in Mijn Naam, Die zal 

u in alles onderwijzen en u in herinnering 

brengen alles wat Ik u gezegd heb.” 

Johannes 14:26 

 

Gods aanwezigheid is met ons vandaag in 

de vorm van de Heilige Geest en Hij is 



actief aan het werk in onze wereld en in 

onze levens.   

 

  



   

“Zijn missie is persoonlijk” 

 

Vanaf het begin van de schepping is de 

Heilige Geest er altijd al geweest, 

verblijvend onder ons over alle generaties. 

 

“De aarde nu was woest en leeg, en 

duisternis lag over de watervloed; en de 

Geest van God zweefde boven het water.” 

Genesis 1:2 

 

Maar pas toen Jezus Zijn werk aan het 

kruis had voltooid, werd de bediening van 

de Heilige Geest persoonlijk en intiem voor 

eenieder die gelooft. Jezus vertelde Zijn 

discipelen voordat Hij stierf dat de Heilige 

Geest aanwezig was onder hen, maar nog 

niet in hen leefde.  

 

“…namelijk de (Heilige) Geest van de 

waarheid, Die de wereld niet kan 

ontvangen, want zij ziet Hem niet en kent 

Hem niet, maar u kent Hem, want Hij blijft 

bij u en zal in u zijn. Ik zal u niet als wezen 

achterlaten; Ik kom weer naar u toe.” 

Johannes 14:17-18 



 

Jezus’ belofte aan Zijn discipelen, om 

troost te bieden vlak voor Zijn dood, was 

dat Hij nog steeds in Geest bij hen zou zijn, 

in de levende aanwezigheid van de Heilige 

Geest in hun levens. Het werk van Jezus 

zette zich voort in hun levens door de 

Heilige Geest heen. God gebruikt de 

Heilige Geest in ons om vier dingen te 

doen:  

 

1. Hij maakt redding tot een persoonlijke 

realiteit. 

2. Hij bekrachtigt ons om overwinnend te 

leven. 

3. Hij bouwt aan je christelijke karakter om 

je te helpen groeien. 

4. Hij bewerkt alle dingen voor jou ten 

goede.   

 

  



   

“Hij maakt redding tot een persoonlijke 

realiteit” 

 

Hoewel het Jezus was die betaalde voor 

onze redding, is het Gods aanwezigheid 

door de Heilige Geest die de redding tot 

een persoonlijke realiteit maakt voor 

eenieder die het wil ontvangen. Jezus was 

er duidelijk over dat we redding niet 

ontvangen bij de geboorte. We moeten in 

de Geest opnieuw geboren worden. Zo’n 

geboorte kan alleen door de Heilige Geest 

worden bewerkt.  

 

Jezus antwoordde: “Voorwaar, voorwaar, 

Ik zeg u: Als iemand niet geboren wordt uit 

water (natuurlijke geboorte) en Geest 

(vernieuwing van de geest), kan hij het 

Koninkrijk van God niet binnengaan. Wat 

uit het vlees geboren is, is vlees; en wat uit 

de Geest geboren is, is geest.” Johannes 

3:5-6 

 

Op het moment dat iemand Christus in zijn 

of haar leven aanneemt, zal dit een 

vernieuwing in de geest in het binnenste 



van die persoon ontsteken, wat resulteert 

in de volledige kwijtschelding van de straf 

die bij de zonde uit zijn of haar leven hoort. 

 

Daarnaast is de Heilige Geest aan het 

werk in de levens van mensen die niet 

geloven om Gods ongelooflijke liefde voor 

hen te laten zien. Jezus zei: 

 

“Maar wanneer de Trooster (Heilige Geest) 

is gekomen, Die Ik u zenden zal van de 

Vader, de Geest van de waarheid, Die van 

de Vader uitgaat, zal Die over Mij 

getuigen.” Johannes 15:26 

 

Vandaag de dag gaat de Heilige Geest 

door met deze wonderbaarlijke bediening 

van het bekend maken van Gods liefde 

door Jezus, de personificatie van Gods 

liefde, te verkondigen, evenals alles wat Hij 

vertegenwoordigt aan zowel de christenen 

als de niet-christenen van deze wereld.   

 

  



   

“Hij bekrachtigt ons om overwinnend te 

leven” 

 

Zonder het juiste gereedschap, kunnen 

zelfs de simpelste klusjes overweldigend 

zijn. Het verwijderen van een schroef is 

bijvoorbeeld zeer eenvoudig met een 

elektrische schroevendraaier, maar het is 

veel vermoeiender en moeilijker zonder. 

 

Eén van Gods topprioriteiten is om ons het 

juiste gereedschap te geven in ons leven. 

Of het nu gaat om wijsheid om een groot 

besluit te nemen, wilskracht om een 

verkeerde gewoonte te doorbreken, of 

zelfs extra geloof en vertrouwen om een 

onmogelijke situatie vol overtuiging aan te 

pakken. God is trouw in het feit dat Hij ons 

uitrust met datgene wat nodig is om een 

vervuld en gezegend leven te leiden.  

 

“Jongeren zullen moe en afgemat worden, 

jonge mannen zullen zeker struikelen; 

maar wie de HEERE verwachten, zullen 

hun kracht vernieuwen, zij zullen hun 

vleugels uitslaan als arenden, zij zullen 



snel lopen en niet afgemat worden, zij 

zullen lopen en niet moe worden.” Jesaja 

40:30-31 

 

Onze hoop op Hem vestigen geeft ons 

toegang tot een onuitputbare 

gereedschapskist om ons uit te rusten 

tegen wat er ook zal komen. Wanneer we 

bekrachtigd worden van boven, leven we in 

overwinning!   

 

  



   

“Hij bouwt aan je karakter om je te 

helpen groeien.” 

 

Een sterk karakter is niet iets dat we 

zomaar even ontvangen wanneer we 

gered worden, maar het is iets dat we 

moeten leren en ontwikkelen na verloop 

van tijd. Het is één van Gods voornaamste 

doelen om ons een karakter te helpen 

vormen dat lijkt op dat van Jezus. De 

Heilige Geest helpt ons meer op Jezus te 

lijken door Zijn karakter in ons te 

ontwikkelen en te bouwen. De Bijbel noemt 

dit de vrucht van de Geest.  

 

“De vrucht van de Geest is echter: liefde, 

blijdschap, vrede, geduld, vriendelijkheid, 

goedheid, geloof, zachtmoedigheid, 

zelfbeheersing. Daartegen richt de wet zich 

niet.” Galaten 5:22-23 

 

Te midden van onze moeilijkheden 

proberen we tegenspoed met eigen kracht 

te overwinnen. Door dat te doen komen we 

soms in de verleiding te compenseren in 

ons christelijke karakter om maar langs de 



moeilijkheden te komen, of een kortere 

weg te zoeken. Maar wanneer we ons 

beroepen op de kracht van de Heilige 

Geest, helpt Hij ons om de juiste route te 

bewandelen van integriteit, waarheid en 

eerlijkheid, ongeacht de omstandigheden.  

 

Wanneer het een tijd goed gaat, zouden 

dezelfde Bijbelse principes intact moeten 

blijven. Zelfgenoegzame trots en 

arrogantie zijn direct in conflict met het 

christelijke karakter dat God wil 

ontwikkelen in ons leven. Sterker nog, 

zachtmoedigheid is een vereiste voor elke 

christen om Gods steun te ontvangen. 

 

“Zalig zijn de zachtmoedigen, want zij 

zullen de aarde beërven.” Mattheüs 5:5 

 

Bij het aanpakken van zowel onze 

uitdagingen als onze successen met een 

karakter als Christus, beginnen we te 

groeien in onze wandel met God. We 

zullen zelfs gaan zien dat, wanneer we 

vrucht van de Geest voortbrengen, dit 

uiteindelijk ons altijd ten goede komt en tot 

Zijn eer zal zijn. Naarmate we meer en 

meer groeien in onze wandel met God, kan 



God ons ook meer en meer zegeningen 

toevertrouwen in onze levens!   

 

 

  



   

“Hij bewerkt alle dingen voor jou ten 

goede” 

 

God heeft controle over alles op elk gebied 

van ons leven. Hij is volledig bij machte 

alle mogelijke omstandigheden voor ons 

als gelovigen ten goede te gebruiken.  

 

“En wij weten dat voor hen die God 

liefhebben, alle dingen meewerken ten 

goede, voor hen namelijk die 

overeenkomstig Zijn voornemen geroepen 

zijn.” Romeinen 8:28 

 

Hij is bij machte zelfs de meest 

ingewikkelde moeilijkheden in het leven te 

gebruiken en zal ons leiden waar Zijn plan 

van voldoening en vervulling voor onze 

levens tot uiting komt. Hij wil simpelweg 

dat we Hem vertrouwen om dat te kunnen 

doen.  

 

“Vertrouw op de HEERE met heel je hart, 

en steun op je eigen inzicht niet. Ken Hem 

in al je wegen, dan zal Híj je paden 

rechtmaken.” Spreuken 3:5-6 



 

Je vertrouwen op God stellen neemt niet 

weg dat je een eigen verantwoordelijkheid 

en goed rentmeesterschap hebt. 

Persoonlijke verantwoordelijkheid en God 

vertrouwen gaan juist hand in hand. Als wij 

ons deel doen, is God altijd trouw om Zijn 

deel te doen en ons effectief te leiden. 

 

In veel gevallen zal Gods leiding komen in 

de vorm van een “deur” die wordt geopend 

of juist gesloten in onze omstandigheden. 

Op andere momenten heeft onze situatie 

niets anders nodig dan Gods ingrijpen om 

te genezen, een wonder te doen, of iets te 

bereiken dat anders simpelweg onmogelijk 

is.  

 

“Maar Jezus keek hen aan en zei tegen 

hen: Bij de mensen is dat onmogelijk, maar 

bij God zijn alle dingen mogelijk.” 

Mattheüs 19:26 

 

Of het nu gaat om een ongeneeslijke 

ziekte, een financiële crisis of zelfs het 

verlies van een geliefde, God is erbij en bij 

machte bovennatuurlijk te werken in jou op 

die momenten.  



 

God is een specialist in het omkeren van 

een tragedie en deze tot een overwinning 

te maken, of om een moeilijkheid om te 

zetten in blijdschap door de Heilige Geest. 

Je hoeft er nooit aan te twijfelen of God 

nog wel wonderen doet vandaag de dag. 

God is bij machte in elke denkbare 

onmogelijke situatie in te grijpen! 


